
Aan het College van Burgemeester en Wethouders en de Gemeenteraad van 
de gemeente Rijswijk, 
 
 

Betreft: BEZWAARSCHRIFT, kapaanvraag / vergunning 
Activiteit: Kap, Kadastrale sectie I, Kadastraal perceelnummer 2160 (voor S.W. Churchilllaan 
390-460), het kappen van 18 bomen; ontvangstdatum: 24-10-2017; zaaknummer: 
2017102442359 
 

 
Geacht gemeentebestuur, 
 
Op 9 en 13 oktober heb ik schriftelijk mijn bezwaren geuit bij het gemeentebestuur van 
Rijswijk m.b.t. het voorstel tot de herinrichting van de ventweg SWC en heb dat ook middels 
de term BEZWAARSCHRIFT bekend gemaakt. 
 
Op 24 oktober is mijn bezwaar in de raadsvergadering behandeld en ik zou vervolgens 
geinformeerd worden wat de verdere afhandeling is. Tot op heden, 7 november 2017 heb ik 
helaas niets hierover vernomen. Ik wacht dus nog op uitsluitsel van deze raadsvergadering. 
 
Op 02.11.2017 is middels de plaatselijke krant een aanvraag voor een  bovengenoemde 
kapvergunning gepubliceerd.  
NOTA BENE: heden, 7 november 2017 is op de betreffende bomen van de ventweg SWC een 
plaatje aangebracht dat reeds een kapvergunning is verleend. 
Ik ben daar zeer verbaasd over  - gezien de termijn van aanvraag en vergunning -  en maak 
hiertegen dan ook ernstige bezwaren. 
 
In de publicatie van de gemeente Rijswijk staat letterlijk: Het indienen van een zienswijze 
respectievelijk bezwaar- of beroepschrift is pas mogelijk na terinzagelegging van de 
ontwerpvergunning respectievelijk de verlening of weigering van de vergunning.  
De conclusie is dus dat de gemeente Rijswijk reeds een vergunning heeft verleend. 
Merkwaardig! 
 
Waar ik ernstige bezwaren tegen heb is dat mijn bezwaarschrift tegen de Herinrichting  van 
de ventweg SWC nog in behandeling is en dat er uitgerekend nu een voorschot door de 
gemeente wordt genomen met het verlenen van een kapvergunning in het kader van de 
Herinrichting  van de ventweg SWC.  
Niemand van de bewoners van de ventweg SWC is door het gemeentebestuur geïnformeerd 
wat nu met deze ventweg gaat gebeuren. 
 
Ik ben van mening dat dit geen goed voorbeeld is van behoorlijk bestuur. 
 
Ik vertrouw er op dat het gemeentebestuur van Rijswijk en ook alle afdeling van de 
gemeente Rijswijk zich aan de wettelijke regels houdt.  
 
Uw antwoord tegemoetziende 
Met vriendelijke groet 


